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K točki 18 
Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v maju 2023 
 

Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Leopold Perko: 
1. Podan je bil odgovor glede izvedene ocene potresne ogroženosti stavb na območju 
občine Črnomelj. Ali in kje je možno videti rezultate ugotovitev? 
 

ODGOVOR: 
Rezultate ugotovitev si je možno, ob predhodni najavi, ogledati na Občini Črnomelj, pri Weiss 

Jožetu. 

Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU. 
 

2. Ali je že znana kakšna dodatna informacija glede predvidene reorganizacije upravnih 
enot? 
 

ODGOVOR: 
Nismo prejeli nobenih novih uradnih informacij o reorganizaciji upravnih enot. Občine, ki smo  
članice Skupnosti občin Slovenije, želimo biti aktivno vključene v proces preoblikovanja 
organiziranosti države na terenu, saj bomo posledice slabih/dobrih rešitev nosile občine in 
naši občani in občanke. 
 

Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 

Samer Khalil: 
1. Kaj je z avtobusno postajo v Črnomlju? Na obvoznici imamo tri nadkrita postajališča, 
nimamo pa nadkritega postajališča pri OŠ Mirana Jarca, ne pred občino in ne pri Jurjevanjski 
dragi. Ali potekajo kakšne aktivnosti v tej smeri?  
 

ODGOVOR: 
V Črnomlju so bile na novo postavljene avtobusne postajne hišice – nadstrešnice izključno 
ob rekonstrukcijah cest (Ulica Moša Pijade, priključek LC na krožišče pri Akrapoviču) in ob 
novi cesti (obvoznica Črnomelj), kolesarki (Kanižarica). Za ostale avtobusne hišice se naj bi 
angažirale krajevne skupnosti, ki občinski upravi  podajo pobudo. Le-ta pripravi potrebno 
dokumentacijo in planira strošek v proračunu. Postajališče pri OŠ Mirana Jarca je stvar 
upravljavca (šole). OŠ Mirana Jarca in Knjižnica Črnomelj imata pripravljeno idejno rešitev 
postavitve avtobusne nadstrešnice in ureditve celotnega območja pred med šolo in knjižnico 
(Vrt Poetov). Potrebno je počakati na primerne razpise za zagotovitev finančnih sredstev za 
izvedbo projekta. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU.  
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2. Ali potekajo kakšne aktivnosti glede gradnje daljnovoda "2 x 110 kV RTP Kočevje – 
RTP Črnomelj«? 
 
ODGOVOR: 
Za sprejem državnega prostorskega načrta DPN za umestitev 2 x 110 kV DV od RTP Kočevje  
do RTP Črnomelj je bil 23. marca 2023 izveden sestanek na Ministrstvu za naravne vire in 
prostor, ki vodi postopek sprejema tega prostorskega akta. Da bi šel predlog DPN v javno 
obravnavo, se mora še dopolniti projektna skupina na ministrstvu, ki se bo pred javno 
razgrnitvijo še sestala.  Pričakujemo, da se projektna skupina sestane v roku enega meseca, 
DPN pa v obeh občinah razgrne pred poletjem ali pa najkasneje v septembru. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Dajem pobudo za osvetlitev celotne trase obvoznice (od železniškega nadvoza Lokve 
do prvega krožišča). Tudi cestišče na tem delu je poškodovano in potrebno obnove. Poziv za 
sanacijo cestišča naj se zato posreduje ustreznim državnim organom. 
 
ODGOVOR:  
Ker je obvoznica državna cesta smo poziv za sanacijo poslali na DRSI. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Janez Perušič: 
1. Na obrežju pod velikim mostom (od mosta proti Ulici na bregu) je kup smeti, lesa, kar 
kazi videz okolja. Medobčinska inšpekcija in redarstvo naj preveri zadevo in ustrezno ukrepa. 
 
ODGOVOR: 
Les, ki je zložen ni v kršitvi Odloka o urejanju in čiščenju javnih površin na območju Občine 
Črnomelj (Ur.l. RS, št. 97/2009), zato ni pogojev za ukrepanje. Kar se tiče smeti se zadeva 
vodi v sklopu vprašanja Bernarde Kump.  
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
2. Medobčinski inšpektor naj preveri tudi zadevo glede gradnje pri mesnici Pepe. 
 
ODGOVOR: 
Medobčinska inšpekcija nima pristojnosti. Gre za prenovo objekta. 
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
3. Kako potekajo aktivnosti glede razširitve ceste pod velikim mostom v Črnomlju?  
 
ODGOVOR:  
Na pobudo občine, ki smo jo kot identifikacijo projekta poslali Direkciji RS za infrastrukturo 
že leta 2018, z idejno zasnovo pa še konec leta 2021, se izdeluje projektna dokumentacija za 
izvedbo (PZI) prestavitve in razširitve 120 m regionalne ceste R3-660/1179 Črnomelj – 
Dolenjci pod velikim mostom čez Dobličico.  
V začetku leta 2022 sta DRSI in župan potrdila projektno nalogo za izdelavo PZI, po dveh 
poskusih je DRSI oddala projektiranje. Izdelana je idejna zasnova, ki je poslana 
soglasodajalcem za izdajo projektnih pogojev, za tem naj bi bil izdelan PZI in poslan v 
mnenja, izdelan naj bi bil do konca leta 2023. Potem sledi še recenzija PZI in pozitivno 
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mnenje DRSI. Izvedba tega projekta je bila izpostavljena prioritetno na sestanku pri direktorju 
DRSI dne 19. 4. 2023. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Vesna Fabjan: 
1. V imenu Odbora za turizem in varstvo okolja posredujem pobudo: Leta 2001 je bil 
sprejet  Pravilnik za vrednotenje letnih programov v turistični dejavnosti v Občini Črnomelj, 
zadnja sprememba je bila leta 2009. S tem pravilnikom se določajo pogoji, merila in postopki 
za vrednotenje in razdelitev sredstev, namenjenih za sofinanciranje letnih programov 
turistične dejavnosti. Člani odbora predlagamo, da se pravilnik ponovno pregleda in 
posodobi, preveri upravičence. Tudi ni razloga, da se z vsebino prijav bremeni odbor, dovolj je 
seznanitev, če seveda prijava ustreza razpisnim pogojem.  
 
ODGOVOR:  
Predlog bomo upoštevali. Na občinski upravi ugotavljamo, da so posamezna določila 
potrebna sprememb in posodobitev, zato imamo v planu spremembo predloga pravilnika 
pripraviti konec letošnjega oz. v začetku prihodnjega leta.  
 
Odgovor pripravila:  Greta Auguštin, OU 
 
2.  V imenu KS Črnomelj prenašam pobudo: Člani KS smo v preteklem mesecu 
sodelovali na številnih čistilnih akcijah v občini, katerih nosilci so bila predvsem lokalna 
društva in javni zavodi. Iz več lokacij je bilo slišati, da je bil beležen večji porast odpadkov 
odloženih ob cestah in v gozdovih. Več kot v preteklih letih je črnih odlagališč.  Naj omenim 
samo primer akcije LD Adlešiči ob cesti Marindol – Žuniči (meja), kar je manj kot 5 km 
razdalje, kjer so lovci pobrali preko 400 plastenk in pločevink, na desetine škatlic za cigarete. 
Domnevni povzročitelji so bili o neprimernem vedenju obveščeni s strani delodajalca, ta je 
ukrepal na podlagi opozorila LD, zato jih tokrat ne bom omenjala z imenom, drugače pa bo, 
če se bo neprimerno ravnaje nadaljevalo.  
KS Črnomelj zato predlaga, da občina, ki je v vlogi koordinatorice akcij, skliče organizatorje 
čistilnih akcij čimprej, dokler so informacije sveže. Smiselno bi bilo narediti analizo, akcijo 
ponovnega ozaveščanja prebivalstva, saj je, kot kaže količina odvrženih smeti, slednja v 
ponovnem porastu. 
 
ODGOVOR: 
Analizo čistilne akcije naredi JP Komunala vsako leto po opravljeni akciji. Prav tako vsako 
leto potekajo ozaveščanja ljudi preko dopisov, objav v medijih in podobno. Če imate ideje, 
predloge in akterje za dodatno ozaveščanje ljudi, nam jih sporočite. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
3. Pobuda svetniške skupine Gibanje Svoboda: Pred slabim mesecem ste lahko brali, da 
sta dve slovenski občini že pristopili k izgradnji gasilskega vadbenega poligona. Kontaktirali 
smo pristojne na Ministrstvu za obrambo in se prepričali, da želita tako ministrstvo, kot 
Gasilska zveza, tudi v Beli krajini čim prej realizirati izgradnjo gasilskega vadbenega 
poligona. Vrstni red gradnje poligonov sledi pridobivanju gradbenih dovoljenj za konkreten 
projekt.  
Tudi na občino smo naslovili vprašanje v kateri fazi je vadbeni regijski poligon na Vražjem 
kamnu in izvedeli, da je bilo načelno soglasje podano s strani GZ Metlika in GZ Semič, vendar 
uradno obvestilo o lokaciji gasilskega poligona ni bilo poslano. Občina Črnomelj je pristopila 
k prenosu zemljišča iz ministrstva na občino, a po oceni ministrstva zahteva občine ni realna. 
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Treba se bo torej usesti za skupno mizo, poiskati nek kompromis, saj imamo vse stranke v 
postopku enak cilj, možnost, da se poligon resnično zgradi pa je v tem mandatu velika.  
Zato državni sekretar MORS-a Rudi Medved predlaga vam župan, da skličete sestanek z 
URSZR, da se poišče neka za vse sprejemljiva rešitev in da postopki stečejo. Sam je obljubil, 
da se bo sestanka udeleži. Tudi, da si MORS želi, da se regijski poligon čim prej zgradi tudi v 
Beli krajini.  
 
ODGOVOR: 
Na državnega sekretarja MORS g. Rudija Medveda smo naslovili prošnjo za sestanek. Po 
uskladitvi termina bo z vsemi deležniki sklican sestanek.  

Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU. 

Bernarda Kump: 
1. Pri velikem mostu v Črnomlju  je na brežini Lahinje veliko smeti (sodi, polivinil ….). Naj 
medobčinski inšpektor tudi tu ukrepa. 
 
ODGOVOR: 
Glede sodov in polivinila na brežini rekle Lahinje je bil z moje strani opravljen inšpekcijski 
nadzor. Ugotovljeno je,  da ne gre za odlaganje odpadkov v naravno okolje, saj lastnik vedra 

in ostali material uporablja za gradbeništvo, res pa da to ni pospravljeno kot bi moralo biti. 
Nepospravljenost okoli hiše ne moremo smatrat kot kršitev. Lastniku je naročeno, da naj to 

pospravi in je obljubil, da bo.  

Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
2. Iz Stoničevega gradu odpada opeka. Kaj se bo naredilo, saj je to nevarno za 
mimoidoče pešce in avtomobile, ki so parkirani ob objektu.   
 
ODGOVOR: 
Zavedamo se nevarnosti dotrajane strešne kritine na Stoničevem gradu. Trenutno situacijo 
rešujemo z nujnimi popravili, začasno pa smo ogradili en najbližji parkirni prostor, kjer je 
možnost padca opeke.  V marcu 2023 smo oddali prijavo na razpis Ministrstva RS za kulturo 
 - Obnova Stoničevega gradu – 1. faza. V primeru odobritve sofinancerskih sredstev bi lahko 
obnovili strop nad 1. nadstropjem in ostrešje na objektu. V kolikor bodo odobrena sredstva 
Ministrstva za kulturo, se bo obnova strehe začela predvidoma oktobra 2023. 
 
Odgovor pripravila: Nina Tomec, OU. 
 
3. (4. redna seja OS): Razočarana sem nad odgovorom glede postavitve cestnih ogledal na 
Dragah. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Črnomelj je namreč pri 
pregledu terena ugotovil zadovoljivo preglednost v križiščih in se zato ni strinjal s postavitvijo 
cestnih ogledal na predlaganih križiščih. Apeliram, da novi SPVCP, ki bo imenovan na 
današnji seji, ponovno obravnava prošnjo o postavitvi ogledal v naselju Drage. Na ogledu naj 
bo prisoten tudi predstavnik naselja (predstavnica naselja je tudi že imenovana v SPVCP).  
 
ODGOVOR: 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Črnomelj, z novo sestavo članov, je 
na 1. redni seji, dne 12. 4. 2023 ponovno obravnaval pobudo postavitve cestnih ogledal na 
priključkih cest iz naselja Drage na Butorajsko cesto, saj ga. Kump Bernarda, članica 
Občinskega sveta, ni bila zadovoljna z mnenjem prejšnje sestave SPVCP, ki je na 17. redni 
seji SPVCP, dne 23.8.2022, pobudo za postavitev cestnih ogledal zavrnil z utemeljitvijo, da je 
preglednost v križiščih zadovoljiva.  



5 

 

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je s strokovnjaki ponovno preveril 
preglednost navedenih priključkov cest iz naselja Drage na Butorajsko cesto. Ugotovljeno je, 
da je preglednost v vseh križiščih zadostna po cestno prometnih predpisih. Dodatno je 
situacije preveril MIR, ki prav tako ne zaznava kršitev zakona o cestah. V križiščih so 
postavljeni znaki »Ustavi« in ob upoštevanju cestno prometnih predpisov vseh udeležencev v 
prometu so preglednosti v navedenih križiščih zadovoljive in je vključevanje iz stranskih cest 
na glavno cesto varno. Zato se SPVCP ne strinja s postavitvijo cestnih ogledal na navedenih 
priključkih cest naselja Drage. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Romana Husič: 
1. Na obrežju Kolpe so bile v sklopu projekta Viri življenja postavljene klopi, ki pa so 
sedaj poškodovane oz. na nekaterih mestih jih več ni, saj jih je reka v času poplav odnesla s 
seboj. Zanima me, kdo bo poskrbel za sanacijo? Predlagam tudi, da se sanacija opravi z 
boljšimi materiali (npr. betonski stebri, ipd.). 
 
ODGOVOR:  
Na obrežju reke Kolpe so bile klopi in druga infrastruktura postavljena v okviru projekta CURS 
COLAPIS – Skupen pristop k ureditvi plovnega režima na reki Kolpi konec leta 2012. Vse 
lokacije so vsakoletno pregledane in v večini lokacij dogovorjeno redno letno vzdrževanje  
opreme z izdajo naročilnice vzdrževanje opreme. Vse klopi imajo betonske temelje in 
vzdržljivo konstrukcijo kovinsko konstrukcijo na katero je montiran leseni del iz vzdržljivega 
hrastovega lesa.  Klopi so po 11 letih še vedno v dobrem stanju, posebej tam, kjer je bilo 
dogovorjeno  redno letno vzdrževanje. Odstranjena je bila samo ena klopca na lokaciji Breg, 
na katero se je zvalila večja skala in jo v celoti poškodovala. Tipi postavljenih klopi so 
razvidni iz fotografij.  
 

   

 

Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU 

Renata Butala: 
1.       Zanima me, kdaj bo obnova ceste v Sodevcih, kjer je bila zrušena hiša? 
 
ODGOVOR: 
Obnova 200 m lokalne ceste LC 054121 v Sodevcih (od opuščenega mejnega prehoda 
naprej) je bila predvidena že konec leta 2022, vendar je nismo uspeli izvesti. Po javnem 
razpisu smo izbrali podjetje CGP d.d., ki mu je izvedba tega projekta že naročena in sicer do 
poletne sezone 2023. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
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2.       Ali je že kaj znanega glede obnove jezov?  
 
ODGOVOR: 
Kljub večkratnim posredovanim vprašanjem glede možnosti obnove jezov posredovanih na 
Direkcijo RS za vode še vedno nismo prejeli povratnih informacij.  
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
3. Objavljena sta prva javna razpisa v okviru čezmejnega Interreg programa Slovenija 
Hrvaška za obdobje 2021-2027. Je mogoče že kaj pripravljeno, mogoče tudi glede obnove 
jezov in še kaj? 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj bo sodelovala pri prijavi na Interreg SI-HR 2021-2027 v dveh projektih.  
a) Občina Črnomelj bo pridružen partner pri projektu MISTERION 2. S strani Občine Črnomelj 

bo projektni partner Javni zavod RIC Bela krajina. V partnerstvu bodo še Občina Semič, 
Občina Metlika, Občina Kamanje, Misterion Riviera in Javna ustanova Natura Viva. Gre za 
nadaljevanje projekta Misterion 1. Prijava bo podana na Specifični cilj 4.6: Krepitev vloge 
kulture in trajnostnega turizma pri gospodarskem razvoju, socialni vključenosti in 
socialnih inovacijah in sicer pod ukrep 2: krepitev odpornosti in spodbujanje okrevanja 
turizma in kulture z razvojem in nadgradnjo skupnih čezmejnih turističnih produktov in 
storitev. Glavni cilj je  - Spodbuditi gospodarski razvoj, socialno vključenost prebivalstva 
in število socialnih inovacij na čezmejnem območju Bele krajine in Karlovačke županije s 
pomočjo razvoja trajnostnega turizma, temelječega na edinstveni dediščini, povezani z 
vodo, ki to območje veže že milijone let. RIC Bela krajina bo prijavil vsebine v Krajinskem 
parku Lahinja. 

b) Občine Črnomelj, Metlika in Kočevje se pripravljamo na sodelovanje kot pridruženi 
partnerji pri projektu z delovnim naslovom  LIBEKOLPA – Living on the border edge of 
river Kolpa. Projekt bodo prijavljali partnerji - Razvojni center Novo mesto  d.o.o., Zavod 
RS za varstvo narave, OE Novo mesto, UL Fakulteta za gradbeništvo in geodezijo, Katedra 
za prostorsko planiranje, Zavod za prostorsko urejanje Karlovačke županije, Ministarstvo 
regionalnoga razvoja i fondova EU in Natura viva (javna ustanova za zaščito narave). 
Prijava bo podana na Specifični cilj 2.7.: Krepitev varstva in ohranjanja narave, biotske 
raznovrstnosti in zelene infrastrukture, tudi v urbanih območjih, ter zmanjševanje vseh 
oblik onesnaženja in sicer pod ukrep 2: Strateško načrtovana zelena infrastruktura za 
zagotavljanje okoljskih in družbeno-ekonomskih koristi, kjer se bo naslavljal problem - 
Skupni pristop k reševanju upravljanja zelene infrastrukture na čezmejnem območju. 

 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 

 
4. (4. redna seja OS): Pobuda za postavitev prometnega ogledala. Izvoz iz Dolenjih 
Radencev je nepregleden. Zaradi varnega izvoza iz JP555922 na LC054121 predlagam 
postavitev prometnega ogledala. S to rešitvijo bi se bistveno izboljšala prometna varnost na 
tem križišču. 
 
ODGOVOR: 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Črnomelj, je na 1. redni seji, dne 
12.4.2023, obravnaval pobudo, članice Občinskega sveta ga. Renate Butala, za postavitev 
cestnega ogledala na priključku javne poti JP555922 Dolenji Radenci na lokalno cesto 
LC054121, zaradi ocenjene nepreglednosti prometa na lokalni cesti ob vključevanju iz javne 
poti na LC. 
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Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se strinja s postavitvijo cestnega ogledala, 
saj je priključek javne poti na lokalno cesto pod ostrim kotom, dodatno pa je potek lokalne 
ceste skrit za brežino ter z naklonom po hribu navzdol, zaradi česar imajo vozila lahko višje 
hitrosti. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Jaka Birkelbach: 
1. Medobčinski inšpektor naj pozove lastnika, da očisti parcelo med blokom in pekarno 
Krajcar. 
 
ODGOVOR: 
Glede košnje trave pri pekarni Krajcar je zadeva urejena in trava pokošena.  
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
2. Upam, da je položeni asfalt (namesto tlakovcev) pri Črnomaljski kavarni začasna 
rešitev.  
  
ODGOVOR: 
Pri Črnomaljski kavarni je položeni asfalt začasna rešitev. Tlakovce bomo položili nazaj ob 
prestavitvi regionalne ceste Črnomelj – Dolenjci v starem mestnem jedru (»Kolnik«). 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
Leopold Perko: 
1. Zasledil sem, da je bil sklenjen nekakšen sporazum med R Slovenijo in R Hrvaško 
glede obnove mostov na reki Kolpi. Tako naj bi v kratkem začeli z obnovo mostu Božakovo. 
Imamo kakšno informacijo glede obnove mostu v Žuničih in Vinici?  
 
ODGOVOR: 
Potrebo po obnovi obeh mostov smo izpostavili na sestanku pri direktorju DRSI dne 19. 4. 
2023. Direkcija se zaveda potrebe po obnovi, še posebej mostu v Vinici, ki je v 1. kategoriji 
potreb po obnovi. Projektna dokumentacija je izdelana, potrebno je še usklajevanje z 
Direkcijo za vode ter sklenitev meddržavnega sporazuma. Na tem sporazumu se že dela, ni 
pa še dokončno podpisan.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Dajem pobudo za sanacijo občinske ceste (Ulica 21. oktobra - od krožnega križišča 
do semaforja).  
 
ODGOVOR: 
Ulica 21. oktobra od semaforja do krožnega križišča na zahodni obvoznici je od 25. 10. 2021 
regionalna cesta R1-218, odsek 1562 Kolodvorska c. – Ul. Moša Pijade. Direkciji RS za 
infrastrukturo smo pred sestankom pri direktorju dne 19. 4. 2023 poleg ostalega že 
posredovali pobudo za ureditev križnega križišča pri trgovini LIDL, projektno dokumentacijo 
za to je DRSI naročila že v l. 2005. Poskušali bomo v projektno nalogo vključiti celoten 
pododsek od semaforja do križišča pri trgovini DM (dolžina okoli 300 m). 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
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2. Prav tako je potrebno sanirati del cestišča na Ulici heroja Starihe. Nasproti Polycoma 
je grbina na cestišču. 
 
ODGOVOR:  
Cestišče je sanirano.  
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Miha Vardijan: 
1. Kako potekajo aktivnosti čezmejnega projekta Slovenija – Hrvaška za pospešeno 
modernizacijo železniške proge Ljubljana - Novo mesto - Metlika – Karlovac? Po nekaterih 
informacijah Karlovac zapira progo.  
 
ODGOVOR:  
V oktobru 2022 smo člani Evropskega združenja za teritorialno sodelovanje »Poti prihodnosti 
– Ljubljana – Novo mesto – Karlovec – Zagreb« podpisali ustanovitvene akte združenja 
Konvecijo in Statut. Akta so bila objavljena v Ur. L. RS št. 135/2022 dne 21. 101. 2022. 
Potreben je še vpis ustanovitve subjekta v sodni register, za kar je potrebno priložiti izjave 
vseh članov o zagotovitvi začetnih sredstev za ustanovitev in začetek dela ter sklep o 
določitvi dejavnosti EZTS ter sklep o imenovanju vršilca direktorja. Razvojni center že dalj 
časa zbira podpise navedenih sklepov. Od konca marca so čakali na podpis HŽ 
infrastruktura, kar so po večkratnem posredovanju v prejšnjem tednu prejeli. Sedaj čakajo le 
še na podpis Slovenskih železnic in nato bodo zadevo vložili na registrsko sodišče. O 
zapiranju proge na hrvaški strani RC Novo mesto nima informacij. 
  
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 

Tatjana Kmetič Škof: 
1.  Pohvala JP Komunala Črnomelj za aplikacijo »Popravimo«. Ali je kakšna statistika o 
uporabi aplikacije, koliko jo občani uporabljajo? Aplikacijo naj se še bolj promovira,  da le-ta 
doseže čim več uporabnikov. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor bo s strani direktorja JP Komunala Črnomelj podan na sami seji OS. 
 
Alojz Puhek: 
1.  Čez Vinico vozijo kamioni z lesom, čeprav je omejitev teže čez most 7,5 t. Naj se 
poostri nadzor. Ni pa logično, da čez most lahko pelje avtobus, ki je prazen 12 t.  
 
ODGOVOR: 
Z navedeno problematiko se obrnite na policijo. Redarstvo tega z enim redarjem in dejstvom 
da pokrivamo tri občine, ne more nadzirati. 
 

Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
2. Pohvala delavcem CGP, ki so peš pobirali smeti in obsekali brežine ob cesti proti 
Vinici in tudi drugih cestah.                                                                                                                                                    
 
ODGOVOR: 
Pohvalo smo posredovali na CGP d.d. Novo mesto s prošnjo, da jo posredujejo odgovornim 
za omenjena dela in samim delavcem. 
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Božo Rozman: 
1. Župani 11 občin jugovzhodne Slovenije so na sestanku 4. 4. 4023 v Brežicah sklenili, 
da bodo v DZ vložili pobudo za začetek zbiranja 5000 podpisov volivcev za vložitev paketa 
sprememb petih zakonov, namenjenega reševanju romskih vprašanj. Prosi za županovo 
pojasnilo.  
 
ODGOVOR: 
Župan je zadevo pojasnil na seji OS, prav tako je bil organiziran tudi sestanek na to temo. 
 
 
 




